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PROTOKÓŁ Nr XIX/12 
z sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 

odbytej w dniu 28 grudnia 2012 roku w godzinach 900 – 1100 

 
Obecni radni wg załączonej listy obecności. 
Obecni sołtysi wg załączonej listy obecności. 
Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy  
p. Teresa Maksymiuk, Sekretarz Gminy p. Teresa Magier, aplikant Radcy Prawnego Andrzeja 
Latocha p. Justyna Kluba 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie i sprawy organizacyjne 

- stwierdzenie quorum, 
- przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 
- ustalenie porządku obrad 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 
- Przewodniczącego Rady Gminy 
- Wójta Gminy 

3. Uchwalenie budŜetu gmina rok 2013 — podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu 
gminy Komarówka  Podlaska na rok 2013: 

1) przedstawienie projektu budŜetu wraz z uzasadnieniem Wójta Gminy; 
2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie; 
3) stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu dotyczące budŜetu na rok 

2013; 
4) dyskusja oraz podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Komarówka 

Podlaska na rok 2013; 
5) dyskusja oraz podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Komarówka Podlaska na lata 2013-2012. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) regulaminu utrzymania czystości i porządku na obszarze gminy Komarówka Podlaska; 
2) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik; 
3) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów. 

4) przyjęcia planu pracy Rady Gminy i jej stałych Komisji na rok 2013; 
5) zmiany budŜetu gminy na rok 2012 

5. Interpelacje i zapytania 
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
7. Wolne wnioski. 
8. Zamknięcie obrad. 
 
 
Ad. 1 
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – dokonała otwarcia sesji i powitała 
wszystkich przybyłych. 
a) stwierdziła na podstawie listy obecności, iŜ Rada jest władna do podejmowania uchwał 

poniewaŜ na 15 radnych ustawowego składu w sesji uczestniczy 14 radnych. 
Nieobecny Radny p. Jan Borowik – (spóźnienie) 

b) protokół z ostatniej sesji był wyłoŜony do wglądu, wzorem poprzednich sesji proponuję 
przyjęcie bez odczytywania. 
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Poprosiła o uwagi. 

 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Protokół z ostatniej sesji został przyjęty w głosowaniu:  
Liczba Radnych głosujących za – 13 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 1 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 14 radnych 

 
Przybył Radny p. Jan Borowik  

Radni obecni na sesji - 15 radnych  

 
 
Wójt Gminy – Proponuję zdjęcia z porządku obrad w pkt. 4 podpunkty 1,2,3. To są projekty 
uchwał dotyczące spraw związanych z odpadami. Na wspólnym posiedzeniu komisji 
zadecydowaliśmy, Ŝe nie będziemy podejmować tych uchwał w grudniu tylko podejmiemy je 
w styczniu.  Myślę, Ŝe jeszcze to przedyskutujemy na komisji i w połowie stycznia zwołamy 
sesję, na której podejmiemy te uchwały.  
 
 
Porządek obrad z zaproponowaną zmianą został przyjęty jednogłośnie 
Liczba Radnych głosujących za – 15 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 15 radnych  

 
 
Ad. 2  
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska - w okresie międzysesyjnym 
uczestniczyłam w pracach komisji budŜetowej. Uczestniczyłam w spotkaniu opłatkowo 
świątecznym w Brzozowym Kącie. Otrzymałam równieŜ zaproszenie na spotkania opłatkowe 
z innych miejscowości ale niestety nie mogłam w nich uczestniczyć za co przepraszam. 
Pełniłam dyŜury w Urzędzie Gminy. 
 
Wójt Gminy – Spotkałem się z Zarządem Dróg Powiatowych w Radzyniu celem omówienia 
spraw dotyczących przejęcia w administrację odcinka drogi powiatowej w kierunku Wólki 
Komarowskiej. Jest to ul. Ks. Jana Rudnickiego i ul. W. Batki do skrzyŜowania z ul. Polną.  
Z Panem Starosta podpisaliśmy porozumienie odnośnie przejęcia w administrację tego 
odcinka drogi. Jest to odcinek 950 m. Porozumienie jest potrzebne by w budŜecie znalazły się 
na ten cel środki. Mamy pisemną zgodę od Zarządu Powiatu w Radzyniu Podlaskim na 
utworzenie placówki opiekuńczo wychowawczej w Komarówce Podlaskiej. Starostwo 
pisemnie zadeklarowało udział w pokryciu kosztów adaptacji i dokumentacji do kwoty 150 
tyś zł. 
Odbył się przetarg na kredyt, który wygrał BS Radzyń Podlaski. Wczoraj została podpisana 
umowa kredytowa. 
Brałem udział w spotkaniach opłatkowych, pracach stałych komisji i prowadziłem bieŜące 
sprawy Urzędu.  
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu Radny p. Tomasz 
Weremczuk - W okresie międzysesyjnym Komisja spotykała się 1 raz w rozszerzonym 
gronie o pozostałe komisje. Omawialiśmy projekt budŜetu na rok 2013. Dyskutowaliśmy nad 
projektami uchwał dot. odpadów (tzw. uchwałami śmieciowymi).  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Radny  
p. Bogdan Wetoszka - W okresie międzysesyjnym Komisja spotykała się 1 raz w składzie 
rozszerzonym. Omawialiśmy wspólnie sprawy, o których juŜ mówił Przewodniczący Komisji 
BudŜetowej. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny p. Jan Abramczuk - W okresie 
międzysesyjnym Komisja spotykała się 1 razw rozszerzonym gronie wraz z Komisja 
budŜetową i Komisją Oświaty. Omawialiśmy wspólnie sprawy, o których mówił 
Przewodniczący Komisji BudŜetowej. 
 
 
Ad. 3 
Wójt Gminy – Projekt budŜetu państwo otrzymaliście. Był on omawiany równieŜ na 
posiedzeniach komisji. Ustalono dochody w kwocie 13 593 660 zł. Wydatki ustalono na 
kwotę 12 483 092 zł. Spłata kredytu na rok 2013 w kwocie 1 110 568 zł. Odsetki 262 945 zł + 
poręczenie kredytu dla Związku Komunalnego Gmin Powiatu Radzyńskiego 18 947 zł.  
W dochodach mamy ujętą sprzedaŜ majątku. Planujemy sprzedaŜ dwóch mieszkań. 
Mieszkania w domu wspólnoty i mieszkania w domu nauczyciela. Planujemy sprzedaŜ Pałacu 
w śeliźnie, domu w Wiskach oraz budynku przy ul. Ks. Rudnickiego. Ze sprzedaŜy Pałacu w 
śeliźnie szacujemy kwotę 700 tyś zł. 
Nie planujemy w budŜecie na rok 2013 kredytów i poŜyczek. Gdyby nie udało się sprzedać 
któregoś ze składników majątkowych będziemy musieli myśleć o zmniejszeniu wydatków 
bieŜących bądź zwiększeniu dochodów z innych źródeł.  
Na inwestycje przeznaczamy 878 944 zł. Planujemy wykonanie inwestycji takich jak: 
- kanalizacja nu ul. Staszica za kwotę - 60 tyś zł 
- droga powiatowa wraz z parkingami i ciągiem pieszych - 150 tyś. 
- zakup budynku z przeznaczeniem na placówkę opiekuńczo wychowawczą – 172 tyś zł. 
- modernizacja tego budynku – 190 tyś zł 
- rów odwadniający przy ulicy Osiedlowej 40 tyś zł 
- droga Derewiczna - Komarówka – 234 944 zł 
- remonty budynku przy ul. Ks. Jana Rudnickiego – 20 tyś zł 
- zakup działki od p. Ewy Olszewskiej z przeznaczeniem na parking – 12 tyś zł 
Zdaje sobie sprawę z tego, Ŝe są teŜ inne potrzeby w poszczególnych miejscowościach, które 
będą realizowane z budŜetu przyszłego roku i budŜetów następnych. Chodzi tu o przykrycie 
nawierzchni betonowych i naprawę zniszczonych asfaltów. W tym roku będziemy realizować 
tylko niezbędne remonty dróg. 
Mamy dosyć mocno obcięte wydatki bieŜące. Dlatego teŜ Urząd jak i jednostki muszą 
prowadzić bardzo oszczędna politykę wydatkowania środków. Na pewno w trakcie roku 
pojawi się konieczność przesuwania środków pomiędzy jednostkami, poniewaŜ staraliśmy się 
maksymalnie obniŜyć wydatki bieŜące, aby budŜet się zamknął i wskaźniki na rok 2014 
wyglądały tak jak mówi ustawa. 
Spotkałam się z kierownikami jednostek i poinformowałem o konieczności dokonywania 
bardzo oszczędnych wydatków. 
Cechy tego budŜetu to dbałość o dochody i oszczędność szczególnie w wydatkach bieŜących. 
Jeśli są pytania to bardzo proszę? 
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Radny p. Jan Borowik – Które mieszkania i budynki są przeznaczone na sprzedaŜ? Czy było 
jakieś ogłoszenie o sprzedaŜy Pałacu w śeliźnie. Jeśli nie dojdzie do sprzedaŜy, to z której 
planowanej inwestycji trzeba będzie zrezygnować? 
 
Wójt Gminy – Jedno mieszkanie w domu wspólnoty, w budynku gdzie znajduje się apteka a 
drugie w domu nauczyciela po Panu Sienkiewiczu. Pałac w śeliŜnie i dom w Wiskach po 
dawnej Gminie oraz 4 mieszkanie w budynku przy ul. Ks. Rudnickiego (przy rondzie). 
Na stronie internetowej zamieściliśmy wstępne ogłoszenie o zamiarze sprzedaŜy Pałacu w 
śeliznie. 
W razie gdy dochody nie zostaną pozyskane ze sprzedaŜy któregoś z składników 
majątkowych inwestycje nie będą zagroŜone. Będziemy musieli poszukać źródła innych 
dochodów albo zmniejszyć wydatki bieŜące. 
 
Radny Jan Borowik – Kanalizacja na ul. Staszica ? 
 
Wójt Gminy – Kanalizacja przy drodze do Przegalin DuŜych. Musimy rozliczyć umorzenia 
poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. Umorzenie moŜna rozliczyć 
zakupem, inwestycją, która wpływa na efekt ekologiczny a kanalizacja jest taką inwestycją.  
 
Radny p. Bogdan Wetoszka – Moim zdaniem budŜet nie jest dobry bo nie wiemy czy 
zamknie się na zero. Nie wiemy czy uzyskamy dochody ze sprzedaŜy. Są inwestycje tj. 
budowa kanalizacji, domu dziecka. Brakuje inwestycji, które ściągnęłyby inne dotację. Jeśli 
p. Wójt i p. Skarbnik są pewni, Ŝe wszystko jest dobrze zbilansowane to warto przyjąć ten 
budŜet. Czy są przygotowane projekty naprawcze gdybyśmy nie osiągnęli planowanego 
dochodu. Czym skutkuje nieosiągnięcie dochodu? 
 
Wójt Gminy – Na organizacji następnego roku szkolnego w ZSS i w Przedszkolu 
Samorządowym moŜemy poczynić pewne oszczędności. Będzie zmniejszenie o jeden oddział 
przedszkolny. Pani Dyrektor ZSS myśli nad utworzeniem oddziałów integracyjnych. BudŜet 
nawet w tym okrojonym kształcie jest nadal realny. 
Remont drogi powiatowej spowoduje przypływ środków unijnych. Przy stosunkowo małym 
nakładzie własnym zrealizujemy duŜą inwestycje. 
 
Radny p. Bogdan Wetoszka – Dochody na inwestycje z  Zapiecka podniosą wskaźnik który 
chcemy osiągnąć? 
 
Wójt Gminy – Wzrost będzie po stronie dochodów, ale i po stronie wydatków. Na wskaźniki 
nie będzie miało to wpływu.  
 
Radny p. Jan Borowik – Ile gmina będzie musiała rocznie dołoŜyć do domu dziecka? 
 
Wójt Gminy – Jeśli będzie pełna obsada 14 dzieci Gmina nie będzie dokładać. Powiat który 
kieruje dziecko do placówki pokrywa koszty utrzymania dziecka. Na chwilę obecną powiat 
płaci 2800 zł za pobyt dziecka w placówce. 
 
Sołtys miejscowości Brzeziny p. Józef Wiszniewski – Zwrócił uwagę na koszt utrzymania 
świetlic.  
 
Radny p. Bogdan Wetoszka – Proszę p. Skarbnik o wyjaśnienie w jaki sposób liczony jest 
wskaźnik. 



5 

 

 
Skarbnik Gminy – Średnia arytmetyczna liczona w następujący sposób: dochody bieŜące+ 
dochody ze sprzedaŜy – wydatki bieŜące / dochody ogółem. Wskaźnik nie moŜe być niŜszy 
od zadłuŜenia gminy przypadającego do spłaty w danym roku w stosunku do dochodów 
ogółem. Na wskaźnik na rok 2014 mają wpływ lata 2011-2013 
 
Radny p. Bogdan Wetoszka – Zamiast wydatków inwestycyjnych czy moglibyśmy 
zwiększyć nadwyŜki budŜetowej która mogła by być przeznaczona na spłatę kredytów? 
 
Skarbnik Gminy – BudŜet jest tak skalkulowany Ŝe dochody są wyŜsze o te środki które idą 
na spłatę kredytów. Zmniejszenie wydatków inwestycyjnych nie ma wpływu na wskaźnik. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – W uchwale budŜetowej limit 
zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów i poręczeń.  
 
Skarbnik Gminy – To 800 tyś zł. Nie planujemy kredytów w budŜecie na 2013 roku, ale 
moŜe być taka sytuacja, Ŝe zanim dochody spływają na rachunku nie będzie wystarczającej 
ilości środków by zapłacić faktury. W takiej sytuacji będziemy musieli otworzyć debet. Nie 
musimy otwierać całości tylko tyle ile nam będzie w danym czasie brakowało. Odsetki nie 
będą płacone od 800 tyś. tylko od kwoty wykorzystanej. 
 
Radny p. Bogdan Wetoszka – Czy ten debet jest liczony do tegorocznego obciąŜenia? 
 
Skarbnik Gminy – Nie jest liczony. 
 
Skarbnik Gminy – P. Wójt bardzo dokładnie przedstawił budŜet ja tylko dopowiem Ŝe 
projekt został przedłoŜony do Przewodniczącej Rady Gminy i do RIO. Został zmieniony po 
stronie dochodów i po stronie wydatków o 108 100 zł.  
Przedstawiła szczegółowo zmiany. 
 
Skarbnik Gminy – odczytała treść uchwał RIO z dnia 5 grudnia 2012 r.: 
- w sprawie zaopiniowania przedłoŜonego przez Wójta Gminy Komarówka Podlaska  

projektu uchwały budŜetowej na 2013 rok 
- w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej przedstawionej przez Gminę 

Komarówka Podlaska na lata 2012-2022  
 
Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 
Komarówka Podlaska na rok 2013 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu p. Tomasz Weremczuk – 
Opinia naszej komisji jest pozytywna.  
 
Uchwała w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Komarówka Podlaska na rok 2013 
została podjęta większością głosów. 
Liczba Radnych głosujących za – 14 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 1 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 15 radnych  
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Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Komarówka Podlaska na lata 2013-2022. 
 
Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Komarówka Podlaska na 
lata 2013-2022 została podjęta jednogłośnie. 
Liczba Radnych głosujących za – 15 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 15 radnych  

 
 
Przerwa w obradach godz. 10:20 
Wznowienie obrad po przerwie godz. 10:35 
 
 
Ad. 4.4 
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – Proszę Przewodniczących komisji o 
przedstawienie planów pracy na 2013 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu Radny p. Tomasz 
Weremczuk – Przedstawił plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu na rok 
2013. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Radny  
p. Bogdan Wetoszka - Przedstawił plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw 
Społecznych na rok 2013 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny p. Jan Abramczuk - Przedstawił plan pracy 
Komisji Rewizyjnej na rok 2013 
 
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – Przedstawiła plan pracy Rady Gminy 
na rok 2013 
Czy są uwagi i propozycje do przedstawionych planów prac? 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Sekretarz Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady 
Gminy i jej stałych Komisji na rok 2013 
 
Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy i jej stałych Komisji na rok 2013 
podjęta została większością głosów. 
Liczba Radnych głosujących za – 14 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 1 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 15 radnych  

 
Radna p. Joanna Krupska – Proszę by załączniki do projektów uchwał były dostarczane 
wraz z zaproszeniami na sesję. 
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Ad. 4.4 
Skarbnik Gminy – Nie otrzymali państwo materiałów dotyczących zmian budŜetu. Omówię 
teraz te zmiany. BudŜet gminy po stronie dochodów i wydatków nie zmieni się.  
Z działu 750 (administracja) zmniejszamy - 4770 zł, z działu 852 – zmniejszamy 5000 zł i 
przeznaczamy to na: dział 600 (drogownictwo) - 7 300 zł, dział 700 (gospodarka 
nieruchomościami) - 600 zł, dział 852 (opłaty komornicze) - 870 zł, dział 900 - 1000 zł – 
opłata za oddanie psów do schroniska. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – Czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 
2012 rok. 
 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2012 rok została podjęta 
jednogłośnie. 
Liczba Radnych głosujących za – 15 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 15 radnych  

 
 
Ad. 5 
Sołtys miejscowości Przegaliny DuŜe p. Krzysztof Stańko – Kiedy będą realizowane 
zadania z funduszu sołeckiego. Była przeniesiona Kwota 7 500 zł z remontu kapliczki na 
drogę? 
 
Sołtys miejscowości Kolembrody p. Ryszard Jasiński – Prośba do P. Wójta. Czy moŜe Pan 
porozmawiać z Nadleśnictwem Ŝeby nie wjeŜdŜano do lasu od razu po duŜych opadach 
deszczu poniewaŜ niszczy to drogę. 
 
Sołtys miejscowości Przegaliny Małych p. Tadeusz Radczuk – Prosiłbym o wyrównanie 
dołków na naszej drodze bo droga staje się coraz bardziej nieprzejezdna. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – Czy coś się dzieje w sprawie dachu na 
domu nauczyciela? 
 
Radny p. Bogdan Wetoszka – Pytanie odnośnie przejęcia drogi w administrowanie. Kto 
będzie odśnieŜał drogę i prowadził remonty bieŜące ? 
 
Radny p. Jan Borowik – Działkę od p. Olszewskiej kupimy jako gmina i akt notarialny 
będzie na gminę. Czy nie będzie to kolidowało? 
 
Ad. 6 
Wójt Gminy: 
- odnośnie pytania Sołtysa Przegalin DuŜych – Mamy zawartą umowę z dostawcą kruszywa 

i jest ona tak skonstruowana Ŝe za kruszywo zapłacimy w tym roku. Jeśli warunki 
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atmosferyczne pozwolą to dostawa nastąpi jeszcze w tym roku a jeśli nie to w przyszłym 
roku. 

- odnośnie pytania Sołtysa z Kolembród – Skieruje do Nadleśniczego pismo aby 
organizować wywózkę drewna w porze suchej. Nie wiem na ile to będzie skuteczne. 

- Odnośnie remontu drogi Brzeziny Przegaliny Małe – jeśli warunki atmosferyczne 
pozwolą to przywieziemy tam trochę kruszywa aby wyrównać dołki. 

- Odnośnie dachu na domu nauczyciela – jeszcze raz był wzywany wykonawca ale jeszcze 
nie zareagował.  

- Odnośnie pytana Radnego Wetoszki - Pani skarbnik przeczyta treść porozumienia  
 
Skarbnik Gminy – Przedstawił treść porozumienia pomiędzy Powiatem a Wójtem Gminy w 
sprawie przejęcia w administrowanie odcinka drogi powiatowej nr 1237 L. 
 
Wójt Gminy  
- Porozumienie zawarte jest po to byśmy mogli złoŜyć wniosek unijny i rozliczyć go. W 

okresie 5 lat musimy mieć prawo dysponowania tą droga. Drogę nadal będzie odśnieŜał 
powiat. Organizacja ruchu się nie zmieni. My przejmujemy tylko odcinek tej drogi. Nie 
będzie z tego tytułu dodatkowych obciąŜeń. 

- Odnośnie pytana Radnego Borowika – Musimy okazać się prawem do dysponowania 
gruntem. W przypadku drogi będzie to porozumienie a w przypadku działki akt własności. 
Myślę, Ŝe po okresie obowiązywania porozumienia naleŜałoby przekazać tą działkę 
Powiatowi tak, aby wszystko stanowiło jeden ciąg drogowy.  

 
 
Ad 7 
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska i Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk 
podziękowali Radnym, Sołtysom, pracownikom Urzędu Gminy, Dyrektorom i Kierownikom 
jednostek za współpracę w mijającym roku i złoŜyli Ŝyczenia na nadchodzący rok. 
 
 
Ad. 8 Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – Po wyczerpaniu porządku 
obrad dokonuję zamknięcia obrad sesji. 
 
Dziękuję wszystkim za udział. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 

          Protokolant       Przewodnicząca Rady Gminy 
 
   Dorota Maksymiuk-Mitońska        Marta Grabińska 
 
 
Protokół sporządzono dnia 8 stycznia 2013 roku 
 
Przekazano Sekretarzowi Gminy 9 stycznia 2013 roku 
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WYKAZ UCHWAŁ 

RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASKA 
podjętych na sesji w dniu 28 grudnia 2012 r. 

  

 

 
 
Uchwała Nr XIX/116/2012 w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Komarówka 
Podlaska na rok 2013 
 
 
Uchwała Nr XVIII/117/2012 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Komarówka Podlaska na lata 2013-2022. 
 
 
Uchwała Nr XVIII/118/2012 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy i 
jej stałych Komisji na rok 2013 
 
 
Uchwała Nr XVIII/119/2012 w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na rok 
2012 
 


